
PRO HERMANSBY
PROTOKOLL FÖRT VID ÅRSMÖTE 2021-06-17

Utomhusmöte med sol och värme, ca 60 personer 

1 ÅRSMÖTETS ÖPPNANDE
Ordförande Bengt Eklund öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Talade om att mötet skulle ta 
ett beslut och det skulle tas upp under punkt 14/ÖVRIGT gällande förslaget om samgående med 
PRO  Ytterby. Ytterligare punkter kommer att tas upp under punkt 14 och kommer då att noteras 
med A, B o s v

2 MINNESTAL
Ett ljus tändes och en tyst minut hölls för våra medlemmar som avlidit under år 2020

3 BEHÖRIGT UTLYSANDE AV KALLELSEN
Godkändes

4 DAGORDNINGEN
Godkändes

5 VAL AV MÖTESFUNKTIONÄRER
Ordförande: Gerhard Andersson
Sekreterare: Eva Hassinge
Protokolljusterare: Gun Björnsberg och Margaretha Sundwall

6 STYRELSENS FÖREDRAGNING
Mötesordförande Gerhard Andersson gick igenom verksamhetsberättelsen för år 2020 med 
statistik och verksamhetsplanen för år 2021
Kassören Morgan Lindberg föredrog resultat- och balansräkningen för år 2020 och vårt 
nuvarande ekonomiska läge som påverkats av pandemin.

7 REVISORERNAS BERÄTTELSE
Gun Åhman gick igenom revisorernas berättelse som mötet godkände

8 SLUTORD
Avslutningsvis gick Bengt Eklund igenom styrelsens slutord och mötet godkände hela föredragningen 

9 ANSVARSFRIHET FÖR STYRELSEN

Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året

10 VAL AV STYRELSE OCH ÖVRIGA BEFATTNINGSHAVARE
Mötet bestämde att sittande styrelse sitter kvar året ut. 

11 VALBEREDNINGEN
Mötet bestämde att sittande valberedning sitter kvar året ut. 

12 GÄSTERNA HADE ORDET
Av naturliga skäl är ju pandemin, trots avklingande, fortfarande ett orosmoment, så helt naturligt 
pratade Ruth Andersson, från PRO Kungälv, om att hon var så glad att få vara med om denna dag 
med fint väder och glada människor. Hon påtalade att det finns så många ensamma människor 
därute och hon såg nu framåt med mer möten människor emellan.
Yvonne Byberg, från PRO Ytterby, höll med Ruth om att känner förhoppning om framtidsutsikterna.



13 ÖVRIGT

13A ALTERNATIVA INFORMATIONSSÄTT
Bengt Eklund informerade om att nästa årsmöte blir i januari 2022. Bengt uppmanade medlem-
mar att meddela sin e-postadress samt mobilnummer till medlemsansvariga Bettan Lindberg som 
då kan e-posta och SMS:a information om kommande möten, eftersom Kungälvs-Posten numera 
tar betalt för ”annonsering” 
De som har tillgång till dator uppmuntrades att besöka hemsidan, som alltid har aktuell information

13B SAMGÅENDE MED YTTERBY
Bengt Eklund informerade varför förslaget om samgående med PRO Ytterby kommit till och lite om 
förutsättningarna. Yvonne Byberg kompletterade. PRO Ytterbys stuga Sparven, får inte vara kvar 
på grund av nybyggnation på tomten. Ingen hjälp av kommunen med erbjudande om ny lokal. Att 
flytta stugan är en mycket stor kostnad för föreningen och ej genomförbart av kommunen.
Otaliga samtal till olika ansvariga i kommunen men ingen vill eller kan ta tag i det. Samtidigt är 
ekonomin skral p g av pandemin.

 Ordförande för årsmötet, Gerhard Andersson, tog nu vid och uppmanade medlemmarna att rösta 
om sammanslagningen. Samtliga mötesdeltagare, förutom en som reserverade sig, röstade ja till 
förslaget om samgående. 
En arbetsgrupp är tillsatt och kommer att arbeta med förberedelserna så att samman slagningen 
skall bli så smidig som möjligt. Sammanslagningen kommer då att ske vid årsskiftet. Namnfrågan 
diskuterades och arbetsgruppen återkommer med namnförslag.

13C MOTIONER
Bengt Eklund informerade att den 6 oktober är sista dagen för registrering av inkomna motioner till 
distriktet som sammanställer och vidarebefordrar till riks. Lämpligt är att motioner lämnas in i god 
tid, senast i slutet på september till ordföranden Bengt Eklund

13D PRO:S FRILUFTSDAG
PRO s gemensamma Friluftsdagen blir onsdag 22 september. Aktiviteter tillsammans med PRO 
Ytterby och medlemskampanj s k ÖPPET HUS. Bägge föreningarna kommer att ansöka om ekono-
misk hjälp från distriktet. 

14 AVTACKNING
Det blev ingen avtackning eftersom styrelsen och kommittéerna sitter kvar året ut. 

15 AVSLUTNING
Gerhard Andersson avslutade mötet

Kärna 2021-06-17
Eva Hassinge antecknade

Gun Björnsberg Gerhard Andersson Margaretha Sundwall

justerare ordförande justerare


